
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-06-16, § 6 

 

 Tid: 16 juni 2009 kl 16.30  – 17.30 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 16 juni 2009 

  

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  

 
Ledamöter 

 Kristina Alvendal (m), ordförande 

Martin Michel (mp), vice ordförande 

Ingvar Snees (m) 

Lennart Jansson (m) 

Thomas Persson (m) 

Anna Wersäll (m) 

Per Altenberg (fp) 

Bengt Sandberg (s) 

Rana Khosravi (s) 

Karin Falk (s) 

Mattias Eriksson (v) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (m)   tjänstgörande 

Camilla Lindberg (m) 

Luke Cook (m) 

Daniel Forslund (fp) 

Lars Wyke (kd) 

Nicklas Nilsson (s)   tjänstgörande 

Ulf Holmlund (s) 

Yildiz Kafkas (mp) 

Åke Mezán (v)   § 5-19 

 
 

  

 
Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Tjänstemän ifrån kontoret, Andreas Jaeger, Mikael Forkner, personalrepresentanter 

Rolf Bodin (Kommunal), Lillemor Öhman (SKTF) samt borgarrådssekreteraren Henrik 

Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   



  

 
 § 6 

Motion (2009:15) om åtgärdsplan för att göra stadshuset tillgängligt för 

alla. Svar på remiss 

Dnr 2009/106/122 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner och åberopar kontorets utlåtande som svar på 

 motion (2009:15). 

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att justera paragrafen omedelbart. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 15 maj 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Marin Michel (mp) enligt följande: 

 

 Det fattas fortfarande många åtgärder för att Stadshuset ska bli tillgängligt för 

 alla. Enligt den nu gällande åtgärdsplanen skulle Stadshuset vara anpassat redan 

 2006. Det är glädjande att fastighetsförvaltningen i sitt förslag till remissvar 

 välkomnar motionens förslag och att en ny åtgärdsplan tas fram, så att Stadshuset 

 blir tillgängligt för alla människor med funktionsnedsättning senast 2010. Det är 

 också glädjande att förvaltningen är positiv till att en utvärdering görs av 

 kunskapsnivån hos de personer som arbetar med ombyggnationer. 

 

Ersättaryttrande 

Yildis Kafkas (mp) instämmer i Martin Michells (mp) särskilda uttalande. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


